
From: Lesley Groff < 

To: Bella Klein U 
P 

Subject: Fwd: Air France : bon pour service divers 

Date: Mon, 04 Feb 2019 18:02:10 +0000 

Attachments: Memo EMD billet.pdf 

S5I to change karynas ticket 

Sent from my iPhone 

Begin forwarded message: 

From: 
Date: February 4, 2019 at 12:48:00 PM EST 
To: 
Subject: Air France : bon pour service divers 

AIR FRANCE a le plaisir de vous adresser la référence du document électronique qui vous confirme le service 
décrit dans le fichier joint. Ce document, appelé "EMD", a été édité en faveur de : 

Passager 
SHULIAK KARYNA 

Numéro EMD 
0578260654417 

Si le service est lié à une prestation complétant un voyage, par exemple un bagage supplémentaire ou un repas à la 
carte, merci de conserver avec vous l'ensemble des pages du fichier PDF qui pourront vous être demandées au 
cours de ce voyage. 

Si le service indiqué est un avoir valable pour une utilisation ultérieure, cet avoir est utilisable pour l'achat de tout 
ou partie d'un billet, auprès de votre agence habituelle et sur le site internet Air France, rubrique « Acheter un billet 
» (*). 

Sur le site internet, le numéro de ce document électronique (EMD) vous sera demandé au moment du paiement, 
dans la rubrique Air France "Informations paiement/Payer avec un avoir électronique" et sur le site, pourra 
exclusivement être utilisé au bénéfice du titulaire indiqué sur le document. Pour toute autre utilisation, ou pour 
utiliser un avoir cessible, merci de contacter votre agence habituelle ou AIR FRANCE. 

(*) selon conditions d'utilisation d'un EMD consultables sur le site Air France. 

Si le document est édité suite au paiement de frais de service ou frais de modification, il sert de justificatif de 
paiement. 

Avant votre départ, veuillez consulter les dispositions  juridiques concernant votre voyage. 

Nous vous remercions d'avoir choisi AIR FRANCE. 

NB : afin de lire le document attaché (pdf), vous devez utiliser le logiciel gratuit Adobe Reader. 

AIR FRANCE is sending you an e-voucher (also called EMD) that was issued for : 

Passenger: E-Voucher Number 

EFTA00490501



SHULIAK KARYNA 0578260654417 

If the e-voucher was issued for a service to be provided during your trip (additional baggage, "Ala Carte Menu", etc.), please 
remember to bring all pages of the document with you. You may be asked to show the document during your trip. 

If the e-voucher is a credit, you will be able to use it to pay for aff or a portion of your ticket, when booking a trip with your 
travel agency, or on the Air France  website, section "Purchase a ticket" (*). 

For online booking, the e-voucher may only be used to purchase airfare for the passenger whose name is listed on the 
document. You will need to provide the e-voucher number (provided above) in theAir France "Payment method" / "E-voucher 
(Pay using an electronic voucher)" area on the payment page. For all other uses of your e-voucher or to use a transferrable 
e-voucher, please contact your travel agency or an Air France ticket office. 

(*) subject to EMD conditions available on the Air France website. 

If the e-voucher was issued following the payment of any fees (issuance fee, ticket change fee, etc.), it serves as your proof 
of purchase. 

Before your departure, please consult the legal conditions  linked to your journey. 

Thank you for choosing AIR FRANCE. 

N.B. To read the attached document (pdf), you need to use the free software Adobe Reader. 

EFTA00490502


